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Onderwerp

Beste heer Houben,

In antwoord op uw vragen, berichten wij u als volgt.

Vraag 1

Antwoord:

Vraag 2

Antwoord:

parkstad

Wordt deze nieuwsbrief huis aan huis verspreid in Schuttersveld en is dit een van de communicatiekanalen van de 
gemeente?

In januari dit jaar is er een nieuwsbrief van Weller verschenen, waarin beschreven wordt hoe Weller aan de gang is in 
Schuttersveld. Ook deze brief roept de nodige vragen op bij bewoners die wij spreken."

De nieuwsbrief van Weller wordt verspreid over heel Schuttersveld. De gemeente participeert in deze nieuwsbrief, 
maar is niet de auteur.

Griffie
P/a Lijst Brunssum Lokaal fractie

Datum
Uw kenmerk
Ons kenmerk

Door wie is bepaald welke straten in fase 1 vallen en wat betekent dat voor de overige particuliere woningen in 
blokken van Weller?

Beantwoording artikel 43 vragen van brief 5
LBL Vragen Schuttersveld

Postadres
Postbus 250
6440 AG Brunssum 
Bezoekadres
Lindeplein 1
6444 AT Brunssum
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De fasering waarover wordt gesproken is afgesproken in het BO VHF. Weller heeft hierbij de voorzet gemaakt, maar de 
gemeente Brunssum heeft zich hier nadrukkelijk aan gecommitteerd (met goedkeuring vanuit SPL). Afwegingskader is 
het feit dat de overeengekomen afspraken uit de vorige periode (getekend in deze periode) via deze lijn tot uitwerking 
kan komen. Overige particuliere woningen in gemengde blokken komen later aan de beurt, passend binnen afspraken 
vanuit de SOK.

Telefoon
(045) 527 85 55
E-mail
Bemeente@brunssum.nl
Website
www.brunssum.nl

U gaf aan: "In de Transitievisie Warmte 2.0 is Schuttersveld als 2* wijk genoemd, waar de gemeente in 2023 aan de slag 
wil met verduurzaming van de woningen. In deze visie wordt het proces beschreven hoe tot deze verduurzaming te 
komen, welke stappen achtereenvolgens gezet gaan worden en welke partijen daarbij betrokken worden. Participatie is 
hierbij een zeer belangrijk onderdeel. Na de inloopavond in de pompgebouwen in Schutterspark, die volgens bewoners 
van Schuttersveld chaotisch verliep en weinig informatie heeft opgeleverd, vinden er nu op individueel niveau 
gesprekken met bewoners plaats. Dit veroorzaakt onrust in de wijk.

Bankgegevens
IBAN NL68BNGH0285001523
t.n.v. Gemeente Brunssum
KVK-nummer
14129999
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Vraag 3

Antwoord:

Vraag 4

Antwoord:

Weller heeft deze inspectie laten uitvoeren en is momenteel in afrondende fase betreffende dit rapport.

Vraag 5

Antwoord:

Vraag 6

2.0.

Antwoord:

Vraag 7

Antwoord:

Hoe gaan de door Weller nieuw te bouwen woningen er uitzien (voorgevel, indeling etc.), gelet op de beschermde 
status van de wijk?

Participeert de gemeente in de onderzoeken van Weller naar de kwaliteit van de woningen, zodat ook de particuliere 
woningeigenaren in blokken van Weller geïnformeerd kunnen worden over de kwaliteit van hun woningen?

Weller heeft nog geen concrete renovatieplannen voor de gemengde blokken. Zodra Weller concrete plannen heeft 
wordt dit gedeeld binnen het projectteam (zie antwoord op vraag 12).

Wat gaat de gemeente doen voor de particuliere woningeigenaren, die niet kunnen meeliften met de plannen van 
Weller? Vind ook bij die woningen een kwaliteitsonderzoek plaats ? Ook die moeten verduurzamen, gelet op de TVW

Op individuele gevallen kunnen wij vooralsnog geen antwoord geven. Er wordt gekeken naar een passende oplossing 
voor woningeigenaren, waarbij tijdens de wijkgesprekken inzichtelijk gemaakt wordt welke behoeften er zijn. Voor deze 
bewoners komt er o.a. een subsidie beschikbaar om de verduurzaming inzichtelijk en bereikbaar te maken. Daarnaast is 
dit college gebonden aan de afspraak die in de vorige periode vanuit VHF 1.0 gemaakt is (inclusief de daaruit 
voortkomende uitgangspunten).

In afwachting van de uitkomst van het onderzoek kan gekeken worden naar de kwaliteit van dit rapport en de uitkomst. 
Resultaat van het onderzoek wordt besproken in het projectteam en meegenomen in de buurtaanpak.

Wat is de uitkomst van de inspectie door KS-Bouwmanagement en Labelmaat ? Graag ontvangen wij de rapporten 
van beide bedrijven.

Weller is op dit moment gestart met herhuisvesting en zij zijn bezig met de architectenkeuze. Er zijn nog geen 
ontwerpen.
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Wanneer gaat de gemeente aan de slag met woningeigenaren in blokken van Weller, die Weller gaat renoveren, om 
hen te vragen om ze mee willen doen met de renovatieplannen van Weller?
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Vraag 8

Antwoord:

Vraag 9

Antwoord:

Vraag 10a

Antwoord:

Vraag 10b

Wie krijgt de leiding van de overleggroep?

Antwoord:

Weller verzorgt de regie en Gemeente Brunssum participeert, in lijn met de aanpak van de Oude Egge.

Vraag 10c

Nemen ook mensen van de gemeente zitting in de overleggroep?

Antwoord:

Ja, Gemeente Brunssum sluit aan binnen deze overleggroep.

Waarom worden niet alle huurders en eigenaren-bewoners uitgenodigd voor deze overleggroep ? Uitkomsten uit dit 
overleg gelden wellicht straks voor heel Schuttersveld.

Welke plannen heeft de gemeente voor de infrastructuur in de wijk en wanneer worden deze plannen besproken 
met de bewoners?

Enexis geeft op dit moment aan vanwege capaciteitsproblemen in de uitvoering, nu nog niet exact te kunnen aangeven 
wanneer ze de ondergrondse stroomvoorzieningen gaan verzwaren in de wijk. Deze planning is leidend omdat de 
wegen vervangen zullen gaan worden nadat Enexis haar werkzaamheden heeft uitgevoerd. Op dit moment kunnen er 
dus nog geen plannen gemaakt worden. Zodra er wel zicht komt op een concretere uitvoeringsplanning dan kunnen er 
ook plannen gemaakt worden voor de inrichting van de wegen. Daarna komt het moment pas dat we dit ook met de 
bewoners kunnen gaan bespreken.

In eerste instantie zullen alleen betrokken huurders/eigenaars uitgenodigd worden voor deze overleggroep, gericht op 
fase 1. Uitkomsten uit dit overleg zullen mee worden genomen naar toekomstige bijeenkomsten/overleggen en 
gedeeld worden met de buurt.

Het plan van Weller wordt gezien als een pilot binnen Schuttersveld en de kaders van VHF 1.0. Om de opgave voor 
overige bewoners inzichtelijk te maken kunnen deze woningen dienen als voorbeeld.

Vanuit beheer is aangegeven dat de huidige riolering in de wijk nog zeker 20-30 jaar meekan en dat daarvoor geen 
vervanging op korte termijn noodzakelijk is. De wegen zijn op dit moment bijna 50 jaar oud en zijn dus theoretisch 
gezien, rekening houdende met een financiële afschrijving van 40 jaar, op het einde van hun levensduur.
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Hoe gaat de gemeente om met de wens van Weller om met het opknappen van de Schuttersveld te starten in het 
gebied, dat fase 1 genoemd wordt ? De TVW 2.0 heeft betrekking op de hele wijk.
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Vraag 11

Hoe worden deze middelen ingezet in de verduurzaming van Schuttersveld?

Antwoord:

Vraag 12

Heeft de gemeente al een sloopvergunning afgegeven voor deze woningen?

Antwoord:

Vraag 13

Antwoord:

Vraag 14

Antwoord:

Op dit moment vindt hierover overleg plaats met de Stadsregio Parkstad Limburg,

Welke middelen uit de regiodeal komen voor dit onderdeel voor Brunssum beschikbaar en worden deze middelen 
ook ingezet in de wijk Schuttersveld, zijnde beschermd stads- en dorpsgezicht?

Hoever bent u met deze verkenningsfase, welke bijeenkomsten worden georganiseerd en wanneer, en wat is de 
stand van zaken vwb het actief benaderen van bepaalde inwonersgroepen?

De verdere planontwikkeling wordt in een projectgroep, geïnitieerd door Gemeente Brunssum, besproken. Dit mede 
met het oog op de integrale aanpak woningen en woonomgeving. Binnenkort vind er een vooroverleg plaats met 
Weller over de planning, afstemming van werkzaamheden gemeente-Weller en bewonersparticipatie.

Momenteel bevinden wij ons in de verkenningsfase. Hierin wordt met name informatie opgehaald bij bewoners tijdens 
de keukentafelgesprekken of op verzoek in het Hammerhoes. De buurtbewoners en aanwezige partijen in de buurt 
worden actief aangeschreven en bevraagd om mee te denken.

De volgende stap is het maken van een analyse van de uitkomst van deze gesprekken en vervolgens worden deze 
besproken tezamen met een concept plan, waar ook financiën aan gekoppeld zijn. Dit zal, bij voorkeur, gebeuren 
tijdens een bewonersbijeenkomst.

Deze middelen komen voort uit de Specifieke Uitkering Lokale Aanpak isolatie. De primaire eisen die worden gesteld 
vanuit de overheid zijn: 1.Koopwoningen, 2. Energielabels D tot en met G en 3. WOZ-waarde lager dan de gemiddelde 
WOZ-waarde van de gemeente (peildatum 2022). De woningen van Schuttersveld die aan deze eisen voldoen komen in 
aanmerking voor de betreffende middelen. Deze middelen zullen hoofdzakelijk worden ingezet voor advies 
(energieadvies, eventueel in combinatie met financieel- en subsidieadvies) en vervolgens voor de daadwerkelijke 
isolatie (en ventilatie) van een deel van de vier grote bouwdelen (dak, vloer en bodem, ramen en deuren en gevel 
inclusief spouwmuur) door middel van een vouchersysteem. De huidige planning is gebaseerd op start uitvoering eind 
2024.
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Vraag 15

Antwoord:

Vraag 16

Wanneer kunnen wij deze subsidieverordening verwachten. Het subsidie VHF is reeds in 2021 toegezegd.

Antwoord:

Wij verwachten deze in het derde kwartaal van dit jaar, zodat die met ingang van 2025 operationeel is.

Vraag 17

Antwoord:

Wij kunnen particuliere woningeigenaren pas informeren wanneer er een subsidieverordening is opgesteld.

Vraag 18

Bij deze verzoeken wij U ons deze bijlage te doen toe komen.

Antwoord:

Het gevraagde document is toegevoegd als bijlage.

Betreft deze subsidieverordening alleen de 54 particuliere woningeigenaren, die eventueel mee willen doen met de 
renovatieplannen van Weller?

Wanneer gaat u de particuliere woningeigenaren informeren over de financiële bijdrage die zij kunnen krijgen bij het 
verduurzamen van hun woningen?

In de huidige verkenningsfase willen wij zoveel mogelijk informatie ophalen bij de bewoner. Zij kunnen actief 
meedenken bij de transformatie van de buurt. Zodra inzicht wordt verkregen over de problematiek en wensen van de 
buurtbewoner kan een concept plan worden ontwikkeld. Naast aandacht voor de kwaliteit en leefbaarheid van de 
woning is er ook veel aandacht voor de financiële bijdrage, eventueel aangevuld middels beschikbare subsidies.

Er moet inderdaad een subsidieverordening worden opgesteld voor 54 particuliere woningeigenaren in Schuttersveld. 
Het is geen vereiste om deel te nemen aan de renovatieplannen van Weller. In de praktijk kan het wel oppertune zijn 
om gezamenlijk op te trekken. Hierop ligt de focus. Voor de 56 woningen Lemmender zal ook een subsidieverordening 
moeten worden gemaakt. Of dit kan op basis van dezelfde verordening, of dat er een specifieke moet worden 
opgesteld, moet nog worden onderzocht.
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Vraag 19

Wanneer gaat u de bewoners van beide wijken informeren over deze startfase en de aanpak en werkwijze?

Antwoord:

Het college van burgemeester en wethouders van Brunssum,

Dit zal mee worden genomen tijdens de buurtbijeenkomst, na afronding van de verkenningsgesprekken. Verwacht 
wordt tweede helft 2024.
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Programmatische aanpak Noord en Oost startfase

Inleiding

Stappen die we willen zetten

Voor de tweede tranche van de regiodeal 2.0 kunnen we uiterlijk 16 mei een aanvraag indienen voor 
onder andere Brunssum Noord en Oost. Deze nota is ter voorbereiding op die aanvraag. Daarbij is 
gezocht naar financiering voor onderdelen die niet onder de Regiodeal vallen, maar wel noodzakelijk 
zijn en wordt uw college verzocht om een deel van de aanpak voor te financieren in afwachting van 
een akkoord op de aanvraag. Dit omdat we graag van start willen gaan, er met veel partijen reeds is 
gesproken en we uiterlijk begin 2025 een compleet programma willen opleveren.

Binnen de Regiodeal 2.0 wordt de aanpak voor Noord en Oost benoemd als een aanpak die moet 
leiden tot het doorbreken van intergenerationele problematiek en het aanpakken van het verkleinen 
van de sociaaleconomische verschillen in de gebieden. Motto: Kansrijk perspectief en lang leven. 
Intergenerationele problematiek zijn problemen die binnen families en gezinnen van generatie op 
generatie worden doorgegeven. Bijvoorbeeld: de intergenerationele overdracht van psychische 
aandoeningen, schulden, crimineel gedrag, armoede, geweld, kindermishandeling of trauma's.

De gebieden Noord en Oost in Brunssum zijn twee woongebieden die hun eigen dynamiek kennen. 
Veel vraagstukken die in heel Brunssum spelen worden daar cumulatief. Om te komen tot 
oplossingen die de intergenerationele problematiek langzaam gaan doorbreken is het van belang dat 
de bewoners en hun leefwereld meegenomen worden in het bouwen van het programma voor 
Noord en Oost. Inhoudelijk volgen we daarvoor de lijnen van het Stabiliteitsmodel.

In Brunssum Noord en Oost willen we Maatschappelijke Doelen realiseren in een dynamische 
omgeving die voortdurend veranderd. Daartoe verhoudt zich onze reguliere manier van werken 
onvoldoende. Ook binnen de gemeente Brunssum realiseren we ons dat de opgave die we in de 
gebieden van Noord en Oost hebben van dien aard is dat onze aanpak anders moet. Maar hoe 
anders dan? De programma-aanpak gaat in de kern over: focus op ambitie, de doelen die er voor de 
komende tijd écht toe doen, die helpen de strategie van de organisatie te realiseren en waaraan 
mensen zich willen verbinden. Voor Noord en Oost is er dan ook voor gekozen om te komen tot een 
programmatische aanpak die de intergenerationele problematiek van de bewoners mee helpt te 
doorbreken.

Een programma is erop gericht om fragmentatie te doorbreken waardoor we beter aansluiten bij de 
werkelijke vraag van bewoners en toe komen aan echte oplossingen. Dwars door alle domeinen: van 
fysiek naar veilig, van sociaal naar leefbaar, van gezondheid naar fysiek, et cetera. Verbanden die nu 
vaak niet worden gelegd, worden in een programmatische aanpak helder. Daarbij willen we in Noord 
en Oost niet alleen aansluiten op de leefwereld van de bewoners, maar ook samen met bewoners op 
zoek gaan naar nieuwe oplossingen en focus aanbrengen in de aanpak.
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Voorbeelden:
Brunssum: tijdens een overleg met Weller vorige week kwam het volgende voorbeeld aan de orde. 
Mevrouw 54, in een behandeltraject voor kanker, met een verzamelstoornis ('hoarding') die van alles 
en nog wat heeft verzameld, wellicht is de stoornis ontstaan ten gevolge van een gewelddadig 
verleden, totaal vervuild huis, mevrouw kan de trap niet meer op, slaapt op een bedje midden in de 
kamer tussen de verzamelde spullen in een niet hygiënisch huis terwijl ze een chemokuur moet 
ondergaan. Weller wil mevrouw verplaatsen naar een andere woonruimte zonder trap, om haar de 
kans te geven met een schone start opnieuw te beginnen en daarmee ook te kunnen werken aan 
haar verzamelstoornis. In het huidige huis is hier geen beginnen aan. Leeg maken van het huis is 
echter een kostenpost van € 8.000,- daar zijn wel fondsen voor, maar dat kost tijd. Nu handelen is 
van essentieel belang voor mevrouw.
Horst aan de Maas (ook op het NOS journaal geweest): meneer met een verstandelijke beperking 
werkt bij een tuinbedrijf. Zijn auto gaat stuk en hij kan niet langer naar zijn werk (niet met openbaar 
vervoer te bereiken). Thuiszitten betekend voor hem dat hij in een depressie raakt en dat zijn 
gezondheid snel achteruit gaat. Hij heeft geen financiële middelen om zijn auto te vervangen. 
Gemeente en werkgever besluiten de auto te vervangen (totale kosten € 6.000,-) meneer kan weer 
naar zijn werk en gaat zienderogen vooruit.
Horst aan de Maas; jonge dame al jaren in begeleiding bij jeugdzorg en vertrouwd niemand meer 
behalve haar financieel begeleider. Ze heeft geen schulden en de financieel begeleider probeert dit 
te voorkomen, omdat ze uit een gezin komt waarbinnen dit wel van generatie op generatie een 
probleem is. Begeleider kost € 90,- per uur. WMO wil het niet overnemen, omdat daar een uurtarief

-Eten en drinken
HygHnv • Oag- en nachtritme

Dit model geeft ons de mogelijkheid de cumulatie vanuit de leefwereld van de bewoners goed in 
beeld te brengen en verbanden aan te brengen tussen de onderdelen die bij ons en bij andere 
organisaties enorm gefragmenteerd worden aangepakt.
Naast het bouwen van het programma willen we echter ook meteen aan de slag in de buurten. 
Vraagstukken van burgers willen we snel kunnen aanpakken en daarmee ook het vertrouwen van de 
inwoner mee helpen opbouwen. Daartoe is het van belang dat we kunnen handelen zonder ons eerst 
af te hoeven vragen onder welke regeling een vraagstuk kan vallen. Die vraag stellen we achteraf. 
Ervaringen in onder andere Noord-Limburg met een dergelijk Tussen Wal en Schip budget hebben 
heel positief gewerkt en echt wezenlijk iets veranderd voor de inwoners.
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Arbeid of dagbesteding

Stress verminderen

Stabiliteitsmodel
Voor preventie, hulp en ondersteuning aan inwoners in een kwetsbare positie
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We zijn niet naïef. Het is niet mogelijk om ieder individu vooruit te brengen. Veel problemen zijn 
ontzettend taai en worden intergenerationeel overgedragen en verharden zo verder. Prioriteit is dan 
patroon te doorbreken. Hiervoor is een lange adem en een overkoepelend denk-, beleids- en 
uitvoeringskader nodig, waar samenhang mee gecreëerd wordt. Relevante inzichten uit de 
wetenschap, ervaringen elders uit het land en nieuwe inzichten zoals de samenwerking met 
ervaringsdeskundigen/ervaringskennis combineren we met de verhalen en kennis van inwoners uit 
Noord en Oost Brunssum.
Hiermee gaat het programma dwars door domeinen en portefeuilles heen. Dat is ook de enige 
mogelijkheid om écht integraal te kunnen werken. Logischerwijs is het hele College van Brunssum, 
los van beide wijkwethouders, betrokken bij de ontwikkelingen. Zo voorkomen we ook kokerkijken

van € 60,- per uur gebruikelijk is. Gezien de vertrouwensband besluiten we het tussen wal en schip 
budget in te zetten voor de € 30,- per uur verschil. Als we later in de regels duiken blijkt nergens 
vastgelegd dat het € 60,- moet kosten, maar omdat we het altijd zo doen wordt daarop 
teruggegrepen alsof het regel is.
We gaan het Tussen Wal en Schip budget vullen met gemeentelijke middelen en vragen 
cofinanciering aan de regio. Bij het tussen Wal en Schip Budget wordt ambtelijk door de regio 
aangegeven dat cofinanciering een voorwaarde is. We starten met € 50.000,- ten laste van 6.2 
62003-443800 bijdrage aan gezinnen en verenigingen. De regio zal verzocht worden het tussen Wal 
en Schip budget met een vergelijkbaarbedrag aan te vullen. Het tussen Wal en Schip budget wordt 
ingezet bij vraagstukken waar in eerste instantie geen antwoord op lijkt te zijn (zie bovenstaande 
voorbeelden). De vraagstukken worden besproken met de wijkmanagers en de programmamanager. 
In gezamenlijkheid wordt besloten over de mogelijke oplossing. Het maandelijkse po tussen beide 
wethouders en de programmamanager wordt gebruikt als terugkoppelmoment en er wordt een lijst 
van vraagstukken met oplossingen bijgehouden. Indien achteraf blijkt dat de oplossing toch onder 
een regeling kan valt worden de beschikbare middelen vanuit die regeling teruggevloeid naar het 
Tussen Wal en Schip budget.
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Zoals al eerder aangegeven is onze huidige werkwijze gefragmenteerd. De mens met zijn 
uiteenlopende vraagstukken wordt door ons opgeknipt in onderdelen. Onderstaand plaatje is ook 
gebruikt in de college toelichting van 10 oktober 2023 omtrent het ophalen van de opgave.

Om echte en houdbare stappen te kunnen zetten is het contact en de samenwerking met inwoners 
van de wijken Noord en Oost cruciaal. Het is nodig om hun werkelijkheid of hun beleving daarvan te 
begrijpen en in de veranderingen te verwerken. Aan de basis van de informatie vanuit relevante 
beleidsstukken (zoals de gebiedsvisie Oost en het toekomstperspectief sociaal domein) voegen we de 
verhalen en ervaringen van inwoners in de wijken Noord en Oost toe. Het ontwikkelen van een 
gebiedsaanpak valt of staat met het leggen van de verbinding met inwoners.



Dit alles moet leiden naar een programmatische aanpak die aansluit op het gebied en 
jaarprogramma's die duidelijke stappen onderscheiden.

Om het programma breed te kunnen bouwen is er momenteel ook aanvullende inzet vanuit 
Twijnstra en Gudde noodzakelijk. De hiervoor in te zetten middelen kunnen we niet terug vorderen 
uit de Regiodeal 2.0. Hiervoor zijn eigen middelen gevonden. Het programma wordt uiteindelijk 
vertaald naar doelen en inspanningen, maar ook naar een inwoner vriendelijke variant van waaruit 
inwoners kunnen mee volgen wat we aan het doen zijn.

en -handelen, een nieuwe beleidsregel, een sausje over onze huidige manier van handelen, een 
nieuw projectje of apart potje volstaat niet om duurzame verandering in de wijken te realiseren.

Een programma voor de wijken Oost en Noord kun je niet lineair uitstippelen. Ook dat is al in de 
collegetoelichting aan de orde geweest. Daarom stellen we voor om stap voor stap, per kwartaal, te 
werken. We werken toe naar gezamenlijke ambities, doelen en een heldere/doorleefde werkwijze. 
Dat doen we door aan 3 sporen te werken. We werken tegelijkertijd aan de drie sporen en 
reflecteren de uitkomsten aan elkaar.

Spoor 1: werkelijkheid
• Verhalen werkelijkheid inwoners Oost & inwoners Noord: straat en diepte interviews,
i.s.m. sleutelfiguren/ervaringsdeskundigen
• Storytelling methode
• Patroonanalyse verhalen
Spoor 2: uitvoering
• Ervaringen gemeente en partners in de wijk
• Analyse knelpunten en ervaren obstakels
Spoor 3: beleid, analyse, onderzoek & goede voorbeelden
• Aanvullen relevante stukken
• Ontwikkelen conceptueel kader
• Vertalen conceptueel kader naar visueel/auditief/nog te bepalen vorm -> koppelen 
aan de werkelijkheid van inwoners zelf

Om hiervoor de eerste stappen te kunnen zetten is het van belang dat het college besluit de 
inhoudelijke ondersteuning van K2 op dit vlak voor te financieren. De inzet zal uiteindelijk 
meegenomen worden in de aanvraag die we gaan doen in het kader van de Regiodeal 2.0. Daarover 
is ambtelijk reeds contact geweest en ambtelijk kan men de inhoud ondersteunen er moet echter 
natuurlijk nog wel een bestuurlijk besluit genomen worden in juli. Er is altijd een risico dat dit 
bestuurlijk besluit anders uitvalt.
Nu niet starten betekend dat het proces dat reeds is ingezet, zowel binnen de gemeente als met 
partnerorganisaties, stagneert. Dat is niet wenselijk.
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Voorstel aan uw college

Programma's dragen bij aan een veranderopgave waarbij een ambitie is geformuleerd met 
daaronder allerlei inspanningen die moeten leiden tot het behalen van die ambitie. Kenmerk van 
een veranderopgave voor de gebieden Noord en Oost is dat rechtstreeks sturen op de ambitie niet 
mogelijk is, maar dat er inspanningen noodzakelijk zijn die horizontaal door de organisatie lopen. 
Stapje voor stapje komen we met elkaar verder.

3.
4.
5.

1.
2.

Voor de verbreding en verdieping is het noodzakelijk om te gaan werken met collega's vanuit de 
gemeentelijke en andere organisaties die als ambassadeur kunnen optreden en het nieuwe denken 
mee kunnen ontwikkelen en uitdragen. Daarvoor wordt het team van wijkmanagers inhoudelijk 
aangehaakt aan de programmamanager. Zij zijn de eerste leden van het ambassadeursteam. Op deze 
manier kunnen zij ophalen in het gebied en hun eigen functie breed ontwikkelen, een noodzaak die 
er al een tijdje ligt en nu het team op sterkte is opgepakt kan worden. Dit team wordt in de loop der 
tijd uitgebreid met andere collega's (in en extern) met hun eigen expertise. Dit laatste is afhankelijk 
van welke vragen en oplossingen we tegen komen in de dagelijkse praktijk.
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Uw college wordt verzocht akkoord te gaan met:
De voorgestelde aanpak en werkwijze zoals hierboven beschreven;
De startfase niet af te laten hangen van de aanvraag Regiodeal 2.0, maar zo snel mogelijk te 
beginnen;
Het Tussen Wal en Schip Budget op te starten met een bijdrage vanuit de gemeente; 
De inzet van Twijnstra en Gudde op te starten;
De voorfinanciering voor de inzet van K2 in afwachting van het besluit op onze aanvraag.


